



香港義工學會——會員續會申請表格

**Hong Kong Institute of Volunteers - Membership Renewal Application Form**

**A. 本人/ 機構欲申請以下會籍續會 I/ We would like to apply for the renewal of the below membership:**

會員級別 Type of Membership		年費原價 Original Annual Fee (HKD)		年費優惠價 Special Annual Fee (HKD)		請於適當處「✓」 Please “✓” where appropriate	
個人會員 Individual Member	基本會員 Ordinary Member	200		100			
	會士 Fellow	250		125			
	資深會士 Senior Fellow	300		150			
機構會員 Corporate Member	基本機構會員 Ordinary Corporate Member	2,000	#1,000	1,000	#500		
	機構會士 Corporate Fellow	3,000	#1,500	1,500	#750		
	資深機構會士 Senior Corporate Fellow	4,000	#2,000	2,000	#1,000		

額外年費減半優惠適用於年滿65歲之長者或全日制學生

An extra half annual fee waiver is applicable to senior aged 65 or above and full-time students

# 認可非牟利機構/服務團體可獲年費半費優惠 (請附以有關證明文件(如適用))

Half annual fee for recognized non-profit organizations/ service organizations (Please attach a copy of certifying document, if applicable)

**B. 申請人/ 機構名稱 Name of Applicant/ Corporate:**

稱謂 Title:  教授 Prof  博士 Dr  先生 Mr  女士 Ms

姓名 Name: \_\_\_\_\_

機構名稱(如適用) Name of Corporate (if applicable): \_\_\_\_\_

**C. 遞表及繳款方法 Method of Submission and Payment:**

請把填妥之表格連同劃線支票 (抬頭請寫「義務工作發展局」並於支票背面寫上申請人姓名及聯絡電話) 一併郵寄或交回: 香港西營盤西源里六號源輝閣地下及一樓 義工服務中心。信封面請註明「香港義工學會會籍續會申請」。(請勿郵寄現金)

Please send the completed application form with a crossed cheque (payable to “Agency for Volunteer Service” with the name of applicant and contact telephone at the back) to Volunteer Action Centre, G/F and 1/F, Yuen Fai Court, 6 Sai Yuen Lane, Sai Ying Pun, Hong Kong. Please mark “HKIoV Membership” on the envelope. (Please do not send money by post)

銀行 Bank: \_\_\_\_\_ 支票號碼 Cheque No.: \_\_\_\_\_

#### **D. 聲明 Declaration:**

本人/ 我們\* 已細閱有關續會資格並已填妥表格。本人/ 我們\* 亦已確認本人/ 我們\*已符合續會資格；同時，本人/ 我們\* 明白及接受香港義工學會保留接納此申請與否的最終決定權。

I/ We\* have read carefully the criteria and completed the application form. I/ We\* confirm I/ We\* have fulfilled the criteria for renew membership. I/ We\* understand and accept that the application is subject to the final approval of Hong Kong Institute of Volunteers.

本人/ 我們\* 同意提供上述資料作香港義工學會會員續會之用，並同意在符合《個人資料（私隱）條例》<sup>1</sup>的情況下，學會及義務工作發展局可持有及使用本人的資料。

I/ We\* agree to provide the information above for processing membership renewal by the Hong Kong Institute of Volunteers and Agency for Volunteer Service, and entitled to the protection of the Personal Data (Privacy) Ordinance<sup>1</sup>.

<sup>1</sup> 香港義工學會及義務工作發展局將按《個人資料（私隱）條例》的規定，處理及妥善儲存所提及的個人資料。為保障資料當事人的利益，本學會及義工局只收集當事人提供的個人資料作會員申請之用，並可能運用所提供的個人資料（包括姓名、電話、傳真、電郵及郵寄地址），以便本學會及義工局日後與你通訊、籌款、作活動／培訓課程邀請或收集意見的推廣用途。你可以隨時要求本學會及義工局停止使用你的個人資料作上述推廣之用途，費用全免。日後查閱或更新個人資料，請隨時致電 2200 5726。如你不同意上述安排，請在簽署前於下欄加上“✓”號表示。

<sup>1</sup> Hong Kong Institute of Volunteers (HKIoV) and Agency for Volunteer Service (AVS) undertake to comply with the requirements of the Personal Data (Privacy) Ordinance to ensure that personal data kept are accurate and securely kept. To safeguard interest of our data subject, HKIoV and AVS collect personal data from you for the purposes of this application and may use your personal data (name, telephone number, fax number, email and mailing addresses) for the purposes of providing you with information of HKIoV and AVS, fundraising appeal, activities/training invitation as well as for feedback collection and related promotion purposes. Upon your request at any time and at no charge, we will cease to use your personal data for promotion purposes. You may contact us at 2200 5726 for enquiry or the updating of your personal data. Should you find such use of your personal data not acceptable, please indicate your objection before signing by ticking the box below.

本人/ 我們\* **不同意** 香港義工學會及義務工作發展局使用我的個人資料作上述推廣之用途。I/ We\* **object to** the proposed use of my personal data for the above-mentioned promotion purposes.

簽署 Signature : \_\_\_\_\_

日期 Date : \_\_\_\_\_

如有任何查詢，歡迎與我們聯絡。

If you have any enquiries, please feel free to contact us.

香港義工學會  
秘書處  
香港西營盤  
西源里六號  
源輝閣地下及一樓  
電話 Tel : (852) 2200-5726  
電郵 E-mail : iv@avs.org.hk

**Hong Kong Institute of Volunteers**  
**Secretariat**  
G/F and 1/F, Yuen Fai Court  
6 Sai Yuen Lane, Sai Ying Pun  
Hong Kong  
傳真 Fax : (852) 2559-5142  
網址 Website : <http://www.avs.org.hk/hkiiov/cht/>